
IIBa na budowie drogi ekspresowej S7 

 

             
 
        17 maja klasa II Ba miała możliwość gościć na budowie drogi ekspresowej S7.      
        Wycieczka, którą zorganizowała pani prof. Marta Potępa, pokazała nam, jak w praktyce 
wygląda budowa tak dużej inwestycji, której głównym odcinkiem jest most przez Wisłę. Jego 
rozpiętość to ponad 200 m bez użycia podpory.  
         Po przybyciu na miejsce zostaliśmy oprowadzeni po placu budowy. Podczas wycieczki 
rozmawialiśmy z pracownikami budowy, którzy opowiadali nam o swojej pracy. Mieliśmy okazję 
zobaczyć, jak działają prasy do sprężania zbrojenia, zaobserwować skomplikowane procesy 
spawania ram stalowych oraz zbrojenie i betonowanie elementów mostu.  

 

          
 



         Mogliśmy także sprawdzić własne umiejętności nabyte w czasie zajęć praktycznych. 

 

         
 
         Jednym z elementów wycieczki były odwiedziny biura budowy, gdzie pokazano nam                   
i szczegółowo omówiono projekt całej inwestycji i przedstawiono technologię, w której jest ona 
wykonywana.  

 

          
 
         Wszyscy byliśmy bardzo zadowoleni z wtorkowej wycieczki na bardzo poważną i wielką 
budowę, jaką jest ten fragment drogi ekspresowej. Oby więcej takich wyjść klasowych, które 
pomagają nam lepiej poznać nowe technologie budownictwa z bliska. 
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